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Mladi arhitekt Marko Babić svoju je borbu sa zloćudnom bolešću opisao u knjizi "Putovanje
zvano igra". Zagrebačka arhitektica Tina Biloglav, partnerica Marka Babića, poručila je svima
koji se posljednjih dana raspituju kako da mu pomognu, da kupe njegovu knjigu "Putovanje
zvano igra". U njoj je naš arhitekt i stručnjak za marketing Marko Babić opisao svoju borbu s
teškom bolesti, zloćudnim sarkomom koji mu je dijagnosticiran uoči 30. rođendana.

  

      

  

"Hvala svima koji nude financijsku pomoć, ali dok god nemamo plan liječenja to nema smisla.
Marka svi možete podržati kupnjom knjige te širenjem riječi o sarkomima, ali i stavom prema
bolesti koju on ima. Svi smo jako ponosni na tog dječaka", objasnila je Tina. Zahvalila se i
svima koji su joj slali korisne informacije te je otkrila što namjeravaju napraviti s prikupljenim
podacima.

  

"Znamo da priču prati puno ljudi s malignim oboljenjima u obitelji tako da je plan, kada sve
posložimo u tablice, podijeliti s vama sve informacije u nadi da će nekome pomoći. Nama je
sutra ključan dan, nadamo se da će novi tjedan započeti s planom liječenja", poručila je.

  

Marko je tijekom svoje borbe s teškom bolesti nastavio svakodnevno inspirirati i uljepšavati
dane svima koji ga prate. Oko sebe je izgradio prekrasnu zajednicu dobrih ljudi koji se njegovim
pobjedama vesele kao da su njihove, a onima koji se možda nalaze u sličnoj situaciji bio je i
ostao primjer kako je moguće ostati vedrog duha i smijati se čak i kada si bolestan.
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Markova snaga i najveća podrška su tri žene: životna partnerica Tina Biloglav, te kćerkice Luce
i Tonka.  "Odlučio sam napisati knjigu iz nekoliko razloga. Prvi je bio taj da svojim curama, u
slučaju da ova moja priča ode u nekom neželjenom smjeru, što je realno ponekad i bila opcija,
mogu ostaviti dio sebe. Da mogu znati tko sam ja bio i kako sam živio, da možda sutra mogu
nešto naučiti od mene. Onda sam shvatio da zapravo, osim na svoju djecu, utječem i na malo
širi krug ljudi pa je to možda postala dodatna motivacija i drago mi je da sam završio knjigu i da
je danas imamo ovdje", rekao je Marko na promociji knjige krajem prošle godine.
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VEZANI SADRŽAJI
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